
Protokół Nr XXVIII/22

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 17 sierpnia  2022r. 

w  Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1400 do godz. 1455. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni byli radni Bożena 

Teresa Bujno i Mikołaj Żabiński.

W sesji uczestniczyli również:

1. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

2. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

3. Agnieszka Bolewska Iwaniuk korespondent Katolickiego Radia Podlasie

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Henryk 

Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając obrady XXVIII sesji VI kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, Wicestarostę, członków Zarządu, 

Wiceprzewodniczącego Rady, Panią Skarbnik Teresę Kłopotowską – dziś pierwszy raz w tej roli, 

Panią Sekretarz Agatę Androsiuk. Przewodniczący Rady powitał Panią  Elżbietę Malinowską i 

Pana Piotra Pietrasiuka oraz  Panią Agnieszkę Bolewską Iwaniuk z Katolickiego Radia Podlasie.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad Państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce 

zabrać głos? 

Głos zabrał Starosta Marek Bobel który poinformował, że co prawda nie wnosi o zmianę 

porządku obrad ale chciałby przypomnieć,  że została dostarczona państwu radnym uchwała w 

wersji, o której mówił wczoraj, gdzie wprowadzamy 50 tys. zł. z  Nadleśnictwa Nurzec na drogę 

Borysowszczyzna – Radziwiłłówka, o której wczoraj mówił. Starosta poprosił, aby zamienić sobie 

tamtą uchwałę Rady Powiatu Siemiatyckiego w sprawie zmian w uchwale  z dnia 22 grudnia 2021r.

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok.

W związku z tym, że propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone Przewodniczący 

Rady stwierdził, że Rada w dniu dzisiejszym będzie obradowała zgodnie z porządkiem obrad 

przesłanym państwu radnym wraz z zaproszeniami na dzisiejszą sesję. 

Porządek obrad XXVIII sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad

2. Przyjęcie porządku obrad

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
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4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu 

między sesjami

5. Sprawozdania z działań podejmowanych w 2021 roku na terenie powiatu siemiatyckiego 

przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Regionalny Zarząd Gospodarki 

Wodnej w Lublinie, Nadzór Wodny w Siemiatyczach, w  Ciechanowcu i w Łosicach 

       6.Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 

2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 - 2029

b) zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

c) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Powiat Siemiatycki 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków

d) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów specjalnych 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Siemiatycki 

e) wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu przez działki stanowiące 

własność Powiatu Siemiatyckiego oznaczone w ewidencji gruntów jako działki o nr geod. 

419/5, 419/27, 589/34 i 589/35 położone w obrębie Wólka Nadbużna gmina Siemiatycze

      7.  Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych

8. Zamknięcie obrad

P – kt 3.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  

radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z XXVII sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został przy 15 głosach 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 4.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami: „Panie Przewodniczący Wysoka Rado. Na ostatniej 

sesji w dniu 15 czerwca 2022 roku podjętych zostało 9 uchwał w następujących sprawach:

a) Uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego

b) Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2021 rok

c) Uchwała w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok 
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d) Uchwała w sprawie zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 

22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022 - 2029

e) Uchwała w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 

22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

f) Uchwała w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej

g) Uchwała w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej SP ZOZ w Siemiatyczach

h) Uchwała w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Siemiatyckiego w związku z przejściem 

na emeryturę

i) uchwała w sprawie powołania z dniem 29 lipca 2022r. Skarbnika Powiatu Siemiatyckiego

 Wszystkie uchwały przesłane zostały do organów nadzoru w trybie i na zasadach 

określonych w ustawie o samorządzie powiatowym. Na dzień dzisiejszy w stosunku do żadnej z 

uchwał organ nadzoru nie stwierdził naruszenia przepisów prawa lub innych wad powodujących 

ich nieważność.

Uchwała w sprawie  zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 

grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok została 

skierowana do Wydziału Finansowo Budżetowego do realizacji w toku bieżącej pracy. 

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 6 posiedzeń podczas których zajmował się 

między innymi problematyką związaną z gospodarką finansową powiatu i jednostek 

organizacyjnych.

W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył i pozytywnie zaopiniował wnioski w sprawach 

finansowych podległych jednostek, na podstawie których będą wprowadzone zmiany do budżetu 

powiatu siemiatyckiego.

Zarząd Powiatu rozpatrzył również:

– wniosek najemcy lokalu mieszkalnego przy ul. Długiej w Czartajewie o wyrażenie zgody na 

pobyt stały członków rodziny – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek BR Technology dotyczący kupna działek położonych w Czartajewie Gmina 

Siemiatycze stanowiących własność Powiatu Siemiatyckiego – wniosek rozpatrzony 

negatywnie

– wniosek Gminy Grodzisk o wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością położoną w 

Czarnej Wielkiej Gmina Grodzisk stanowiącą własność Powiatu Siemiatyckiego – wniosek 

rozpatrzony pozytywnie 

– wniosek Burmistrza Drohiczyna o ufundowanie nagród oraz współudział w finansowaniu 

XIV Regionalnej Wystawy Koni Hodowlanych w Drohiczynie – wniosek rozpatrzony 

pozytywnie
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– wniosek najemcy lokalu mieszkalnego w Ostrożanach dotyczący rozłożenia na raty i 

zapłaty za centralne ogrzewanie – wniosek rozpatrzony negatywnie

– wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Siemiatyczach  dotyczący zapewnienia 

zakwaterowania i wyżywienia w internacie Zespołu Szkół Rolniczych w Ostrożanach 

funkcjonariuszy Policji skierowanych do służby na św. Górze Grabarce – wniosek 

rozpatrzony pozytywnie

– wniosek dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy o zwiększenie funduszu wynagrodzeń 

pracownikom – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek burmistrza Drohiczyna o wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomościami 

stanowiącymi własność Powiatu Siemiatyckiego – wniosek rozpatrzony pozytywnie 

– wniosek Fundacji Fucco dotyczący realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Nieodkryty 

powiat siemiatycki” - wniosek rozpatrzony negatywnie

– wniosek dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na 

podwyższenie pracownikom płacy zasadniczej – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek Katolickiego Klubu Sportowego „Orzeł' w Siemiatyczach o bezpłatne użyczenie 

sali gimnastycznej LO w Siemiatyczach w związku z prowadzonymi treningami – wniosek 

rozpatrzono pozytywnie

Ponadto Zarząd Powiatu zapoznał się z uchwałą Składu Orzekającego RIO Białymstoku w 

sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu Siemiatyckiego informacji o 

przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2022 roku 

oraz protokołem kontroli przeprowadzonej w SP ZOZ w Siemiatyczach.

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął uchwały w następujących sprawach:

1. w sprawie zmian w budżecie powiatu siemiatyckiego na 2022 rok

2. w sprawie przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań w związku z realizacją

przedsięwzięć

3. w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla 

środków funduszu przeciwdziałania covid -19 na 2021 rok

4. w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ o przychodach, kosztach i 

wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc maj 2022

5. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania rzeczowo – finansowego z realizacją zadań 

z zakresu rehabilitacji i zatrudnienia osób niepełnosprawnych finansowanych ze 

środków PFRON

6. w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego ze 

środków Funduszu Pomocy na 2022 roku

7. w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli kontraktowych 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego
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8. w sprawie zakwalifikowania do likwidacji składnika majątku trwałego znajdującego 

się na stanie ewidencyjnym Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie

9. w sprawie rozwiązania umowy najmu lokalu mieszkalnego w Ostrożanach 

10.w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu mieszkalnego w Ostrożanach 

11. w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji, o których mowa w art. 37 

ust. 1 pkt 1 ustawy o finansach publicznych

12.w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Mielnik

13.w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zadania pod nazwą „Budowa drogi 

ekspresowej Malewice – Chlebczyn” na odcinku od kilometra 43 do 68 wraz z 

budową dwóch węzłów drogowych oraz infrastrukturą techniczną i  urządzeniami 

budowlanymi 

14.w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku

15.w sprawie  informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy  finansowej w tym 

przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2022 roku

16.w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach 

o przychodach, kosztach i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za 

miesiąc czerwiec 2022 roku

17.w sprawie zmian regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w  Siemiatyczach 

18.w sprawie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego SP ZOZ za 

I półrocze 2022 roku 

19.w sprawie przeprowadzenia przetargu ustnego nieograniczonego na nieruchomości 

przeznaczone do zbycia  uchwałą Nr 107/615/22  z dnia 16  marca 2022 roku

20.w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż działek o numerze 317/27, 317/66, 317/70 

położonych w Czartajewie stanowiących własność Powiatu Siemiatyckiego 

21.w sprawie zbycia nieruchomości

22.w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia  przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 2 w budynku wielorodzinnym

w bloku nr 30 w obrębie Ostrożany Gmina Drohiczyn wraz z udziałem w gruncie w 

działce o nr 629 stanowiącego własność Powiatu Siemiatyckiego 

23.w sprawie wyrażenia opinii dla projektowanej inwestycji drogowej pod nazwą: 

„Budowa drogi gminnej nr 10927B ul. Szkolna w Nurcu Stacji wraz z infrastrukturą”

24.w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia kategorii dróg powiatowych

25.w sprawie poinformowania Wójta Gminy Milejczyce o zamiarze podjęcia uchwały 
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przez Radę Powiatu Siemiatyckiego w sprawie pozbawienia dróg kategorii dróg 

powiatowych 

26.w sprawie uchylenia Uchwały Nr 29/141/15 Zarządu Powiatu Siemiatyckiego z dnia 

13 sierpnia 2015 roku w sprawie wyrażenia zgody na rezerwację dla potrzeb 

mieszkaniowych funkcjonariuszy KP PSP w Siemiatyczach lokalu mieszkalnego w 

Ostrożanach 

27.w sprawie uzgodnienia zmian miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Drohiczyn

28.w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli kontraktowych 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego 

Dziękuję bardzo”.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych 

zechce zabrać głos w sprawie sprawozdania?

Radny Mariusz Pyzowski zapytał o wniosek firmy BR Technology, jest to firma, która znajduje się 

w specjalnej strefie ekonomicznej, chcą powiększyć teren, dlaczego jest tam decyzja odmowna, 

czy ma być to w formie przetargu, czy jest tam jakiś inny zainteresowany? Pewnie jest tam 

zainteresowanie powiększeniem terenu firmy.

Druga rzecz: pan Starosta wspomniał w swoim sprawozdaniu że Zarząd podjął uchwałę w sprawie 

zmian w regulaminie organizacyjnym. Radny zapytał, czy są to zmiany te, o których mówił pan 

Starosta wczoraj na posiedzeniu komisji?

Głos zabrał Wicestarosta Sylwester Zgierun, który poinformował, że jeśli chodzi o sprzedaż 

działki dla firmy BR Technology nie ma tam problemu, bardzo chętnie tą działkę sprzedamy ale  

firma życzy sobie aby sprzedać tą działkę ze służebnością przesyłu gdyż jest to ta działka, przez 

którą przebiega gazociąg. My wyrażamy zgodę na sprzedaż działki natomiast bez służebności 

przesyłu czyli służebność przesyłu pozostaje przy Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i 

Starostwo pobiera z tego tytułu wszelkie profity. Jest to dla nas nieuzasadnione ekonomiczne 

abyśmy tracili dodatkowe środki finansowe.

Jeśli chodzi o drugie pytanie Starosta Marek Bobel poinformował że jest to to, o czym mówił 

wczoraj czyli chodzi o dwa stanowiska, które zostały włączone do dwóch wydziałów Starostwa 

Powiatowego.

P – kt 5.

Przewodniczący Rady poinformował o przejściu do  punktu 5 porządku obrad: Sprawozdania z 

działań podejmowanych w 2021 roku na terenie powiatu siemiatyckiego przez Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Lublinie, Nadzór 
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Wodny w Siemiatyczach, w  Ciechanowcu i w Łosicach 

Przewodniczący Henryk Boguszewski przypomniał, że Państwo radni otrzymali pisemne 

sprawozdania przedłożone zgodnie z ustawą przez Nadzór Wodny w Siemiatyczach, Ciechanowcu

i Łosicach, czy ktoś z państwa radnych ma pytania w tej sprawie? Jeżeli chodzi o nadzory w 

Ciechanowcu i w Łosicach jeżeli ktoś z radnych ma pytania zostaną one przekazanie w formie 

pisemnej.

Pytania do sprawozdań nie zostały zgłoszone.

P – kt 6.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 

– 2029.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na  wspólnym 

posiedzeniu  komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i  spłat zobowiązań na lata 2022 

– 2029 głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr  XXVIII/214/22 w załączeniu do 

protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale  Nr XXII/175/21 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022 – 2029 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania do przedłożonego projektu 

uchwały?

Ponieważ pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok 

głosowało 15 radnych.
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXVIII/215/22 – w  załączeniu do 

protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na

2022 rok  stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

jest Powiat Siemiatycki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

jest Powiat Siemiatycki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. głosowało 15 

radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała Nr XXVIII/216/22 – w  załączeniu do 

protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem jest Powiat Siemiatycki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów specjalnych zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Siemiatycki.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Ponieważ pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów specjalnych zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Siemiatycki 

głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała Nr XXVIII/217/22 – w  załączeniu do 

protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów specjalnych zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Siemiatycki stanowi załącznik do protokołu.

Ostatni projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu 
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przez działki stanowiące własność Powiatu Siemiatyckiego oznaczone w ewidencji gruntów jako 

działki o nr geod. 419/5, 419/27, 589/34 i 589/35 położone w obrębie Wólka Nadbużna gmina 

Siemiatycze.

Przewodniczący Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w  związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu

przez działki stanowiące własność Powiatu Siemiatyckiego oznaczone w ewidencji gruntów jako 

działki o nr geod. 419/5, 419/27, 589/34 i 589/35 położone w obrębie Wólka Nadbużna gmina 

Siemiatycze głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała Nr XXVIII/218/22 – w  załączeniu do 

protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

przesyłu przez działki stanowiące własność Powiatu Siemiatyckiego oznaczone w ewidencji 

gruntów jako działki o nr geod. 419/5, 419/27, 589/34 i 589/35 położone w obrębie Wólka 

Nadbużna gmina Siemiatycze stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 7.

Radny Mariusz Cieślik poinformował, że przed sesją grupa radnych odwiedziła kolegę radnego 

Mikołaja Żabińskiego, który przebywa w szpitalu. Radny Mikołaj Zabiński prosił aby pozdrowić 

wszystkie osoby obecne na sesji, czuje się coraz lepiej.

Radny Paweł Kowalczyk poinformował, że odnosząc się do tematu szkół, których organem 

prowadzącym jest powiat chciałby zaznaczyć bardzo ważną rzecz: wzrost o 5% liczby uczniów, 

którzy zostali, podjęli naukę w naszych szkołach, jest to bardzo ważna informacja. Radny Paweł 

Kowalczyk stwierdził że widzi tu starania Zarządu a przede wszystkim Starosty o to, że 

infrastruktura szkół, którymi zarządza powiat, jest coraz lepsza. Radny podkreślił, że jako 

nauczyciel cieszy się bardzo, że dzieci zostają i oby ta sytuacja była wzrostowa bo szkoły w 

Siemiatyczach w Czartajewie i w Ostrożanach są to świetne szkoły . Radny podkreślił, że jako 

radni oraz dyrekcja musimy kłaść większy nacisk na promocję bo nie mamy czego się wstydzić. 

Radny Paweł Kowalczyk poinformował, że był w trzech szkołach i jest pod wrażeniem tych działań,

które mają ogromny wpływ na to, że nasi uczniowie pozostają w tych szkołach. Radny Paweł 

Kowalczyk serdecznie podziękował i stwierdził, że oby to było coraz lepiej. Jest 57%, było 52%, za 

rok są podwójne roczniki. Radny podziękował i życzył powodzenia.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski stwierdził że oznacza to, że inwestowanie w 

oświatę przynosi skutki że młodzież zostaje w naszych szkołach średnich, a nie są to małe środki. 

Cieszymy się.
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Starosta Marek Bobel stwierdził że oczywiście, inwestujemy w szkoły, dokładamy do szkół ale nie

jest usatysfakcjonowany 5%-tami. Mimo wszystko cały czas uważa, że zbyt duża liczba młodzieży 

ucieka z tego terenu. Starosta poinformował, że wielokrotnie apelował do samorządowców 

poszczególnych gmin bo muszą oni zdawać sobie sprawę z tego że jeśli ta młodzież wyjedzie do 

dużych miast to w ponad 90%-tach ona już tu nie wróci i będzie to też problem gmin, starzenia się 

nas wszystkich, ogólnie problem wszystkich mieszkańców Powiatu Siemiatyckiego. Starosta 

zaznaczył że również cieszy się że statystycznie na podstawie analizy w poprzednich latach było 

52% statystycznie tych, którzy ukończyli szkoły i podjęli naukę w szkołach powiatowych, Starosta 

wyraził opinię że mimo inwestycji w szkołach powiatowych i „dopieszczania” tych szkół pod 

względem technicznym bo tyle może zrobić powiat i my tyle robimy ale mimo wszystko te 57% to 

nie jest taka satysfakcja, która by zadowalała. Starosta Marek Bobel zaznaczył że jeśli chodzi o 

młodzież wybitną może zrozumieć że szuka ona extra liceów w Polsce aby się rozwinąć chociaż 

poziom siemiatyckiego liceum jest dobry ale jeżeli ucieka 43% uczniów to jest za dużo. Pracujmy 

wszyscy razem a przede wszystkim nauczyciele bo  od nas, od radnych powiatu zależą sprawy 

stricte materialne i finansowe, my robimy wszystko żeby warunki przebywania czy w internatach 

czy w szkołach, wyposażenie z programów unijnych, krajowych, my to wszystko wykorzystujemy, 

doposażamy nasze szkoły. Nauczyciele, dyrekcja  muszą skupić się na promocji, wyjść poza 

powiat siemiatycki, nie można ograniczać się tylko do Powiatu Siemiatyckiego i nie można między 

sobą rywalizować. Lekko konkurować można ale niech ta konkurencja o ucznia wyjdzie poza teren

obszaru Powiatu Siemiatyckiego bo szkoły są i dobre i mają wiele kierunków, które są oczekiwane 

na rynku pracy.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski wyraził opinię, że należy się cieszyć że trend 

ucieczki uczniów został zahamowany.

Przewodniczący Rady poprosił o informację dotyczącą inwestycji drogowych. Chodzi o sprawy 

bieżące, czy drogi się buduje?

Starosta Marek Bobel poinformował, że akurat dziś zostało „dopięte” to, na co czekaliśmy a więc 

przesunięcie środków na Mielnik – Wajków. Starosta przypomniał, że tak, jak mówił wczoraj na 

posiedzeniu komisji po przetargu planowaliśmy kilometr, tak szacowaliśmy według środków, które 

przeznaczył powiat i gmina Mielnik, okazało się że można zrobić więcej, przetarg był tak 

zorganizowany że można w ramach zamówienia uzupełniającego zwiększyć długość nakładki więc

z 1000m wyjdzie około 1215m – jest to jeden odcinek drogi. 

Tak, jak pewnie wcześniej pan Przewodniczący zauważył firma Budimex, która budowała 

ogrodzenie na granicy – Starosta Marek Bobel podkreślił, że trzeba przyznać, że bardzo 

profesjonalna firma i trzeba publiczne  pochwalić, współpraca była znakomita – położyła  

praktycznie 4 km nakładek, według nas jest to wartość miej więcej 2,5 mln zł. na odcinku drogi 

Mielnik – Sutno, zdewastowany był drugi odcinek Mielnik – Mętna, tam został jeszcze fragment 

drogi w samej Mętnej ale w najbliższym czasie też planujemy to wykonać.
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Będą nakładki na kilku odcinkach dróg powiatowych: jedna na terenie gminy Siemiatycze na 

odcinku Rogawka – Cecele, jest to całościowa nakładka nie łatanie poszczególnych dziur bo tam 

tych dziur jest już sporo, chcieliśmy na tej drodze położyć dywanik asfaltowy. Druga droga – dzisiaj

zwiększyliśmy o 50 tys. zł. w ramach porozumienia pomiędzy Nadleśnictwem Nurzec, Gminą 

Mielnik i Powiatem Siemiatyckim. Będą duże nakładki na odcinku drogi z Borysowszczyzny do 

Radziwiłłówki. Tam był apel mieszkańców jakiś czas temu aby tą drogę naprawić, my po tej drodze

jeździliśmy, nie była ona w stanie krytycznym, na terenie powiatu były gorsze drogi ale uznaliśmy 

że przy współfinansowaniu trzech jednostek w tym Nadleśnictwa Nurzec, trzeba te odcinki 

poprawić. 

Trzeci odcinek to droga w Smorczewie, jest to odcinek 125m, jest to odcinek mocno 

zdewastowany więc tam też nie było sensu kłaść małych kawałków, cały odcinek wymagał 

generalnego remontu, zostanie on naprawiony. Jest jeszcze odcinek drogi w Zaminowie na terenie

Gminy Dziadkowice również we współfinansowaniu Gminy Dziadkowice i Powiatu Siemiatyckiego 

zostanie wykonana nakładka.

W tym roku kończą się prace na kilku odcinkach dróg w ramach dróg wieloletnich więc jak państwo

widzicie trochę większego tempa nabrała budowa ul. Słowiczyńskiej ale wykonawca robi to 

zgodnie z harmonogramem, ma jeszcze trochę czasu więc nie mamy możliwości „naciśnięcia” na 

wykonawcę chociaż chcielibyśmy aby ta droga jak najszybciej została oddana do użytku bo wtedy 

wszyscy moglibyśmy jeździć po znakomitej nawierzchni na terenie Miasta Siemiatycze. Wszystko 

wskazuje na to, że inwestycja ta będzie ukończona w terminie. Co do drogi na terenie Gminy 

Dziadkowice, jest to droga Dołubowo – Smolugi . Tam idzie to zgodnie z planem na pewnym 

odcinku inwestor reprezentowany przez inspektora nadzoru  zauważył, że pewien odcinek jest 

niewykonywany  zgodnie ze sztuką budowlaną i projektem w związku z tym wykonawca musiał 

praktycznie zdjąć całość to co zrobił wcześniej i zrobić tak, jak wskazuje dokumentacja techniczna.

Również w cyklu dwuletnim jest budowana droga z Perlejewa do Ciechanowca na odcinku Powiatu

Siemiatyckiego, również jest ona mocno zaawansowana chociaż  może być problem z 

ukończeniem jej w terminie ale wystąpimy do wykonawcy o przyśpieszenie prac, jest tam dużo 

prac brukarskich itd. więc trzeba wykonawcę „przycisnąć” aby liczył się z tym, że nie będzie nic 

popuszczone musi być wszystko wykonane w terminie i zgodnie z normą bo również jest to ważna 

droga przelotowa do Ciechanowca. 

Ponad 20 mln zł. realizowane jest na terenie Gminy Perlejewo na podstawie prac poscaleniowych. 

Jest to inwestycja też zaawansowana, Starosta wyraził nadzieję że będzie wykonana zgodnie z 

terminem chociaż termin jest napięty a prac jest tam dużo.

Sprawa ulicy Kościuszki, którą realizujemy samodzielnie bez finansowania Miasta Siemiatycze, 

które nie chciało dołożyć nam do tej inwestycji mimo że jest to teren przemysłowy Miasta 

Siemiatycze. Projekt jest w zasadzie gotowy, wykonawca chyba zwrócił się o pozwolenie ZRID-

owskie do Starostwa, w niedługim czasie pewnie takie pozwolenie uzyska i przystąpi do realizacji 
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tego zadania. Zadanie będzie wykonane do września 2023 roku, jest to odcinek prawie 3 km drogi 

mocno zniszczonej z kanałami technologicznymi, deszczowymi. Koszt tego zadania to plus – 

minus 10.100.000 zł. 

Pewnie interesuje państwa jakie drogi Zarząd Powiatu planuje zgłosić do Rządowego  Funduszu 

Rozwoju Dróg. Starosta przypomniał  że tak, jak informował wczoraj złożymy 4 odcinki dróg, 

łączna kwota będzie duża:

– pierwszy to odcinek ul. Wysokiej, o który intensywnie zabiega Przewodniczący Rady 

Powiatu, chce aby została ona zrealizowana, my też chcemy więc będzie to jedna z 

czterech dróg, która zostanie zgłoszona do tego funduszu. Wniosek jest już gotowy, 

brakuje tylko aktualizacji kosztorysu.

– Druga droga, którą będziemy składać do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg to droga 

Mielnik -  Wajków na całym odcinku. Ten odcinek, który wykonamy w tym roku to 1215m, w 

przyszłym roku cały odcinek łącznie z najgorszym odcinkiem w samym Wajkowie, chcemy 

to wykonać żeby mieć temat zamknięty na najbliższe lata. Starosta wyraził nadzieję, że 

inwestycja ta uzyska dofinansowanie z tego funduszu 

– trzecia droga jest to droga, która jest robiona systematycznie ale odcinkami bo jest to duża 

droga i w związku z tym i duży koszt, jest to droga Żerczyce – Nurczyk w Gminie Nurzec. 

Chcemy wykonać to w roku 2023 ewentualnie zakończenie planować na wiosnę 2024 roku.

Żeby „spiąć” finansowo to zadanie według wstępnych szacunków kosztorys tej drogi to 

około 8,5 mln zł. ale dofinansowanie będzie rzędu 60% bo takie zaproponował wojewoda w

tym roku. Jest tu dobra współpraca w tej dziedzinie z wójtem gminy Nurzec Stacja, również 

dzisiaj przed sesją Zarząd rozpatrywał wniosek, prośbę Wójta o to, aby ta droga została 

złożona w ramach dróg powiatowych do Rządowego Funduszu, Zarząd się do tego 

przychylił. Starosta Marek Bobel podkreślił że tu współpraca w zakresie solidarnego 

dofinansowania części własnej z Wójtem Gminy Nurzec Stacja jest dobra więc po 

uzyskaniu dofinansowania rządowego w wysokości 60% gmina i powiat dołożą po 20%

– ostatni odcinek to odcinek Nadbużanki na odcinku Minczewo – Wierzchuca, jest to odcinek 

o długości około 3 km, najgorszy odcinek Nadbużanki więc to też w ramach remontu 

zostanie zgłoszone do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.

Starosta Marek Bobel wyraził nadzieję, że te inwestycje, które przedstawił w różnych 

regionach powiatu uzyskają akceptację Rady Powiatu i znają uznanie w oczach komisji, która 

rozpatruje wnioski u Wojewody Podlaskiego.

Radny Mirosław Angielczyk poinformował, że niedawno zgłosił się do niego rolnik, sąsiad co 

prawda z powiatu Bielsk Podlaski. Między wsiami Koryciny  a Śpieszyn jest droga, która częściowo

nie istnieje, częściowo przebiega przez pola, częściowo przez teren nadleśnictwa. W związku z 

tym, że od strony Śpieszyna jest tam około 2 km. GPS-y wprowadzają w tą drogę nie tylko 
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odwiedzających Ziołowy Zakątek czy ogród botaniczny od strony Brańska, od strony wschodniej a 

prawodopodobnie tych osób będzie więcej kiedy powstanie trasa Via Carpatia ponieważ tam 

będzie zjazd. Na podwórku tego rolnika autokary zawracają ponieważ dalej drogi praktycznie nie 

ma. Drogę tą można pokonać dobrym samochodem terenowym ale normalnym samochodem już 

nie. Niedawno zrobiono drogę z Korycin do Małyszczyna przy współudziale nadleśnictwa, tam 

również – radny zaznaczył że nie wie, czy są to informacje potwierdzone - nadleśnictwo deklaruje 

że przystąpiłoby do tej inwestycji. Radny Mirosław Angielczyk podkreślił, że trudno mówić tu o 

asfaltach ale przydałoby się drogę przynajmniej podsypać żwirem albo ją komuś przekazać aby nie

widniała ona jako droga powiatowa bo w tej chwili jest to droga powiatowa, której nie ma.

Starosta Marek Bobel poinformował, że zapomniał o jeszcze jednej inwestycji. Bardzo 

prawdopodobne że na przyszłej  sesji będzie wpisana do budżetu na lata 2022 – 2023 dotycząca 

inwestycji w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich gdzie Zarząd Województwa 

Podlaskiego zaakceptował nasz wniosek pozytywnie. Powstanie droga na odcinku 5.250m na 

odcinku od Grodziska, od szkoły podstawowej do krzyżówki do ronda drogi 690  w  Ostrożanach. 

Jest to duży odcinek drogi ale cieszymy się że uzyskał dofinansowanie. Chcemy tą inwestycję 

wprowadzić na lata 2022 – rozpoczęcie, sprawy projektowe a w roku 2023 ją wykonać. 

Starosta Marek Bobel poinformował że co do szczegółów tej drogi wicestarosta wyjaśni jaki jest 

problem i jak ta droga przebiega bo my w tym temacie byliśmy specjalnie w Nadleśnictwie Nurzec, 

rozmawialiśmy z przedstawicielami Starostwa Powiatowego w Bielsku Podlaskim , z dyrektorem 

Powiatowego Zarządu Dróg w Bielsku i z wójtem Gminy Rudka.

Wicestarosta Sylwester Zgierun poinformował, że temat ten podjęliśmy już wcześniej, chcieliśmy

przyjrzeć się jak można to załatwić, temat jest bardzo, bardzo trudny.  Jeśli chodzi o część leżącą 

na terenie powiatu siemiatyckiego droga posiada tylko i wyłącznie 10m szerokości czyli jest to zbyt

mała szerokość drogi aby można było cokolwiek zaprojektować i  albo wchodzi sprawa art. 73 albo

wykupy pod poszerzenie pasa drogowego minimum 14m. Ale to jest nic. Kończy się Powiat 

Siemiatycki, zaczyna się Powiat Bielski i zaczyna się grunt Lasów Państwowych, droga jest 

wyjeżdżona natomiast droga ta nie figuruje na terenie Lasów Państwowych. Jest to jedna wielka 

działka leśna bez wydzielenia drogi, żeby wydzielić tą drogę na terenie Lasów państwowych, 

przeprowadzić pełną procedurę to – jak mówią leśnicy – jest to 1,5 roku do 2 lat żeby  można było 

geodezyjnie mieć działkę, na którą można wejść , projektować i budować.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz zaproponował aby wystąpić do operatorów aby droga ta 

została zdjęta z map nawigacyjnych GPS.

Starosta Marek Bobel podkreślił, że zgodę może tu wyrazić tylko Generalny Dyrektor Lasów 

Państwowych, nie ma innych możliwości. Starosta stwierdził że jest to możliwe ale bardzo 

czasochłonne.

Radny Paweł Kowalczyk poinformował, że na początku lipca był na obozie w w powiecie 

sławieńskim w Jarosławcu, dużo podróżowaliśmy po drogach powiatowych i porównując drogi 
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powiatu sławieńskiego i nasze jest to niebo a ziemia na korzyść dla naszego powiatu. Możemy być

dumni, mała jest różnica kilometrów, nie ma co narzekać. 

Starosta Marek Bobel poinformował, że również był w zachodniopomorskiem i potwierdza, że 

Podlasie nie ma się czego wstydzić a wręcz powinniśmy się cieszyć że mieszkamy na Podlasiu bo 

nie dość że piękny teren to drogi lepsze niż w zachodnio pomorskiem i w kujawsko pomorskiem. 

Jest to zasługa samorządowców że staramy się, pozyskujemy. To, że jesteśmy w czołówce 

inwestycyjnej w skali kraju oraz w czołówce jeśli chodzi o pozyskanie środków unijnych na 314 

powiatów jesteśmy w pierwszej „piątce”. Nie ma się czego wstydzić a wręcz chlubić tym, jest to 

efekt tego, że tyle inwestycji jest, te które są  jednoroczne, dwuletnie, te, które zamierzamy 

wprowadzić w niedługim czasie do budżetu na rok 2023 a jednocześnie staramy się gospodarować

racjonalnie, nie zadłużając powiatu.  Zobaczymy, jak będzie dalej ale jeżeli nawet taka potrzeba 

będzie że jakiś drobny kredyt trzeba będzie zaciągnąć to oczywiście taka decyzja będzie bo trzeba

korzystać z tych zewnętrznych źródeł finansowania, które dzisiaj daje polski rząd.

P – kt 8.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY

Henryk Boguszewski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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